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......nniiee  ddoo  kkoońńccaa  pprraawwddzziiwwee  jjeesstt  ttwwiieerrddzzeenniiee,,  żżee  nniiee
mmaa  lluuddzzii  nniieezzaassttąąppiioonnyycchh..  SSąą  ttaaccyy,,  kkttóórryycchh  ooddeejjśścciiee
ppoozzoossttaawwiiaa  ppuussttkkęę..  OOddsszzeeddłł  oodd  nnaass  ww  ppaaźźddzziieerrnniikkuu
jjeeddeenn  zz  ttaakkiicchh  lluuddzzii..  MMiiaałłeemm  zzaasszzcczzyytt  bbyyćć  jjeeggoo
uucczznniieemm  ii  pprraawwddzziiwwąą  pprrzzyyjjeemmnnoośśćć  ––  ssłłuucchhaacczzeemm
jjeeggoo  wwyykkłłaaddóóww..  MMiimmoo  ooggrroommuu  zzaajjęęćć  ii  ppooggaarrsszzaajjąą--
cceeggoo  ssiięę  ww  oossttaattnniimm  ookkrreessiiee  ssttaannuu  zzddrroowwiiaa  pprrooff..
AAlleekkssaannddeerr  MMrroozziikkiieewwiicczz  zzaawwsszzee  mmiiaałł  cczzaass  ii  cchhęęćć,,
bbyy  sswwoojjąą  ooggrroommnnąą  wwiieeddzząą  ii  ddoośśwwiiaaddcczzeenniieemm  ssłłuużżyyćć
KKoommiissjjii  BBiiooeettyycczznneejj..  CCzzeeśśćć  JJeeggoo  ppaammiięęccii..

Patrząc na wyniki wyborów, muszę przyznać, że
powiększyło się grono lekarzy parlamentarzystów 
z Wielkopolski. W tym miejscu gratuluję koledze
Maciejowi Orzechowskiemu zdobycia mandatu posel-
skiego i mam nadzieję na owocną współpracę z samo-
rządem dla dobra braci lekarskiej. Wierzę (przecież
zawsze można marzyć), że w tej kadencji parlamentu
tworzone prawo będzie bardziej doskonałe i wybrańcy
narodu zechcą wsłuchać się w zgłaszane podczas kon-
sultacji społecznych uwagi do projektów uchwał, 
a rządzący do przepisów wykonawczych. Czasami 
z dołu widać znacznie dokładniej, by nie powiedzieć 
– lepiej.

Serdecznie dziękuję za docierające do mnie opinie
na temat organizowanych przez izbę szkoleń, a co naj-
ważniejsze – za opinie o naszych inicjatywach szkole-

niowych wyrażacie tak licznym udziałem w kursach.
Nareszcie mogę z przekonaniem powiedzieć, że budy-
nek izby nie stoi popołudniami i w weekendy pusty, 
a szkolącym się potrzebny jest nawet gabinet prezesa.
Oby tak dalej.

Po raz kolejny proszę o zgłaszanie tematyki szko-
leniowej, którą bylibyście zainteresowani, a także 
o uwagi na temat strony internetowej WIL. Z góry za
takowe dziękuję.

Z uwagi na to, że w ostatnim okresie weszły lub nie-
bawem wejdą w życie nowe ustawy, dość rewolucyjnie
zmieniające otoczenie prawne, w którym przyszło nam
uprawiać nasze profesje, rada okręgowa zdecydowała
o zakupie licencji na serwis prawny Prawo i Medycy-
na. Licencja obejmuje możliwość bezpłatnego wejścia
do systemu przez 100 lekarzy równocześnie. Usługa
będzie dostępna najprawdopodobniej od listopada.
Ideą tego serwisu jest nie tylko dostęp do zapisów usta-
wowych i rozporządzeń, lecz także dostęp do komen-
tarzy ekspertów, a co ważniejsze – możliwość zadawa-
nia pytań i uzyskania odpowiedzi eksperta w ciągu
tygodnia. Zasady korzystania i logowania się będą nie-
bawem dostępne na stronie internetowej izby oraz 
w Biuletynie WIL. Proszę korzystać. Jeśli będzie zain-
teresowanie, to z przyjemnością zaproponuję radzie
okręgowej kontynuację licencji.

Moim zdaniem, należą się serdeczne podziękowania
wszystkim, którzy byli zaangażowani w I Koncert
Orkiestry Lekarzy zarówno jako wykonawcy, jak 
i jako organizatorzy, a co ważniejsze – tym, którzy byli
jego pomysłodawcami. Mam nadzieję, że nie jest to
ostatnie takie wydarzenie na naszym terenie.

Nie ma jak pozytywnie zakręceni.

Moim zdaniem... 
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